

Elysia Bioscience

Visit us at stand 412

Category: Lab



Elysia Bioscience est un laboratoire français indépendant révélant à l'échelle cellulaire tout le potentiel des actifs. Nous offrons aux acteurs de la cosmétique naturelle l'opportunité de créer de nouveaux produits plus efficaces et respectueux de la santé et l'environnement.

En une seule expérience, vous pouvez déterminer les allégations de votre actif, son mode d'action, son efficacité et sa cytotoxicité. Et ainsi, aller de la recherche d'activité synergique d'actifs, en passant par le repositionnement marketing de produits et la découverte de nouvelles allégations.

Alliant savoir-faire et innovation, Elysia Bioscience est le partenaire clé offrant l'accès à une recherche scientifique compréhensible par tous.



Elysia Bioscience is an independent French laboratory revealing at a cellular level the full potential of actives.

We offer to the natural cosmetic actors the opportunity to create new products that are more effective and respectful of health and the environment.

In a single experiment, we can identify the claims of your active ingredients, their mode of action, and their efficacy and cytotoxicity. Our know-how allows the screening of molecules, the study of synergies between active ingredients, and the repositioning of products through the discovery of new claims.

Combining know-how and innovation, Elysia Bioscience adds true value to your discovery programs.



Address: Technopole Montesquieu, 1 allée Jean Rostand , 33650, MARTILLAC

Tel: +33 (0)5.24.73.39.73

info@elysia-bioscience.com